
Motion av Martin Westmont (SD) och Per Ossmer (SD) om ett bättre djurskydd och att 
allt kött som upphandlas i stadens verksamheter ska ursprungsmärkas

Att djurens välmående alltid skall gå före låga priser måste vara en given målsättning för 
Stockholms stad. Tyvärr importeras kött och fågel från länder där djurens välmående inte är 
lika viktigt som för oss i Sverige. Köttproduktionen ska vara etiskt försvarbar och djuren ska 
behandlas med värdighet. Aktörer som slaktar djur utan bedövning, använder 
tillväxthormoner eller läkemedel som antibiotika i onödan eller på annat sätt behandlar djur 
på ett oetiskt sätt ska inte upphandlas av Stockholms stad och inte serveras i stadens 
verksamheter.
Staden ska verka för att allt kött, fågel och fisk som upphandlas för staden är tydligt 
ursprungsmärkt. Utöver ursprungsmärkning bör även att allt kött som köps in till våra skolor, 
äldreboenden och övriga kök i stadens ägo minst hålla svensk standard och följa den svenska 
djurskyddslagen. Det ger skolungdom, våra äldre och alla andra som äter från stadens kök en 
chans att välja bort importerat kött. Svenskt jordbruk och svensk köttproduktion gynnas även 
framför import. 
Staden ska aktivt verka för en god livsmedelskontroll, där ursprungsmärkning utgör en viktig 
del i arbetet för ett bättre djurskydd och för en bättre köttkvalité. 

Vi föreslår att kommunfullmäktige beslutar

Att kött som importeras till Stockholms stads kök och restauranger ska uppfylla villkor, som 
minst, följer den svenska djurskyddslagen.
Att Stockholms stad alltid i första hand köper in svenskt kött som ett led i att säkra kvalitén.
Att verksamheter i Stockholms stads regi endast upphandlar kött, fågel och fisk som är tydligt 
ursprungsmärkt.

Stockholm den 6 mars 2018

Martin Westmont                                                                 Per Osmer


